重要日子

IVE / HKDI / HKIIT/ MSTI / YC / YC(INTL)

Key Dates

二零二五年度職業訓練局畢業典禮 - 2025年11月29日及12月6日(星期六)

The VTC Graduation Ceremony 2025 – 29 November and 6 December 2025 (Saturday)

請注意

請確保你在職業訓練局記錄中的中文及英文名字正確無誤,以便被列印於你的學術成績表及畢業證書上。如有更改,請向所屬學院秘書處提交更 改申請。

Attention

Please ensure your Chinese and English Names are accurate in VTC's record as they will be printed on your academic transcript and award certificate. In case any amendment is necessary, please submit your request to the Campus Secretariat.

日期(日/月/年)	須知
Date (DD/MM/YYYY)	Items to Note
第一階段 Phase 1: 19/6 - 13/8/2025	於 VTC 畢業典禮網站回覆「出席畢業典禮及畢業禮袍尺碼」
	Reply on "Attendance & Gown Size" in the VTC Graduation Ceremony Website
	#####################################
第二階段 Phase 2: 14/8 - 12/9/2025	
	VTC 畢業典禮網站
	www.vtc.edu.hk/graduation
	第一階段 Phase 1: 適用於七月或以前公布考試成績之畢業生 For graduates exam results to be
	announced in July or before 第二階段 Phase 2: 適用於八月及九月公布考試成績之畢業生 For graduates exam results to be
	第一階段 Flase 2: 適用於バカダル方公司考試成績之華業主 For graduates exam results to be announced in August and September
2/10/2025	於 VTC 畢業典禮網站截止申請「畢業費豁免」及
	向院校截止申請「階段結業證明」*
	* 於十月二日之後申請「階段結業證明」的學生將安排參與二零二六 年度的畢業典禮
	Application deadline for "Waiver of Graduation Fee" in the VTC Graduation Ceremony Website &
	apply for "Exit Award" in campus*
	*Students who submit applications for "Exit Award" after 2 Oct will be scheduled to attend the Graduation Ceremony in 202
	Deadline for Payment of Graduation Fee (applicable to PT graduates only)
10/2025	透過電郵收到:(1)畢業禮節數安排,(2)畢業禮袍派發安排及(3)典禮細節
	Announcement on (1) Session Arrangement, (2) Gown Distribution Arrangement and
	(3) Ceremony Details will be sent via email.
8/11 – 15/11/2025	憑電郵到院校領取畢業禮袍及畢業相關物品
	Collection of Gown and Graduation-Related Items at campus by email
29/11/2025	二零二五年度職業訓練局畢業典禮
	香港專業教育學院〔黃克競、李惠利、摩理臣山及屯門〕、
	香港知專設計學院、香港資訊科技學院"及海事訓練學院
	#香港資訊科技學院的畢業生將參加於相應的香港專業教育學院舉辦的畢業典禮
	The VTC Graduation Ceremony 2025 Hong Kong Institute of Vocational Education
	(Haking Wong, Lee Wai Lee, Morrison Hill and Tuen Mun),
	Hong Kong Design Institute, Hong Kong Institute of Information Technology [#] and
	Maritime Services Training Institute # Graduates of the Hong Kong Institute of Information Technology will participate in the graduation ceremony at
	respective Hong Kong Institute of Vocational Education campuses
6/12/2025	二零二五年度職業訓練局畢業典禮
	香港專業教育學院〔柴灣、青衣、沙田、葵涌及觀塘〕、香港資訊科技學院"、
	青年學院及青年學院(國際課程)
	#香港資訊科技學院的畢業生將參加於相應的香港專業教育學院舉辦的畢業典禮 The VTC Creduction Coromony 2025
	The VTC Graduation Ceremony 2025 Hong Kong Institute of Vocational Education (Chai Wan, Tsing Yi, Sha Tin, Kwai Chung and
	Kwun Tong), Hong Kong Institute of Information Technology [#] , Youth College and
	Youth College (International)
	# Graduates of the Hong Kong Institute of Information Technology will participate in the graduation ceremony at
	respective Hong Kong Institute of Vocational Education campuses

1/2026

於VTC畢業典禮網站公布「畢業費豁免」申請結果

Announcement on "Waiver of Graduation Fee" Application Result in the VTC Graduation Ceremony Website

- 文件會按時更新,一切以網上版為準。
 This document is subject to update as required. The online version shall prevail.
- 畢業生的電腦網絡戶口將於本學年完結時取消,但你仍可經此網頁 https://www.vtc.edu.hk/graduation 查看二零二五年度職業訓練局畢業典禮的最新資訊。 Graduates are reminded that their Computer & Network Accounts (CNA) will be terminated by the end of this academic year. Nevertheless, you can visit the website https://www.vtc.edu.hk/graduation for the latest information on the VTC Graduation Ceremony 2025.